
ken zich in den beginne redelijk gunstig aanzien mede dank zij de
inspanningen van de heer Prins, tegen het einde van het verslag-
jaar ontstonden toch problemen die beëindiging van de samenwer-
king in begin 1991 met zich mee brachten. Thans wordt wederom
gezocht naar een nieuwe opzet.

Na de in het vorige jaarverslag vermelde fusie werd door de direc-
tie van de NV en de BV hard gewerkt aan de ontwikkeling van
restauratieplannen in Delfshaven. De jaarvergadering van aan-
deelhouders, waaronder ons genootschap, vond plaats op 5 okto-
ber 1990 en werd bijgewoond door onze voorzitter en ons
bestuurslid drs. ing. W. Boon, alsmede door onze commissarissen
J.S.C. Schoufour en drs. J.C. ten Cate. Door bovenvermelde ver-
tegenwoordiging wordt aan ons genootschap de mogelijkheid ge-
boden waar nodig van advies te dienen, respectievelijk een waar-
schuwende vinger te heffen.

MR. M.G. VAN RAVESTEYN,
secretaris
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